

Announcement



Dear Colleagues Faculty Members
University of Science and Technology of Fujairah

As Salamo Alikom

The University of Science and Technology in Fujairah (USTF) is pleased to attach to you a summary including an introduction in both Arabic and English languages on the Hybrid Educational System applied by USTF during the current semester, Fall Semester 2020-2021.

This type of education is mainly distance learning, but it includes some activities that must be done face-to-face on-campus, such as practical sessions in laboratories and clinics, in addition to the mid-term and final exams.

The application of hybrid mode of education comes in response to the directives of the Ministry of Education, with considering implementation of the precautionary measures published in USTF COVID-19 Safety Manual.

Best Regards

إعلان

الأخوة الزملاء أعضاء هيئة التدريس
جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

يسر جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة أن ترفق لكم ملخصاً باللغتين العربية والإنجليزية يتضمن التعريف بنظام التعليم الهجين المطبق بالجامعة خلال الفصل الدراسي الحالي، فصل الخريف 2020-2021.

هذا النمط من التعليم هو تعليم عن بُعد بالأساس، ولكنه يتضمن لبعض الأنشطة التي يجب أن تتم وجهاً لوجه داخل الجامعة، مثل الدروس العملية في المختبرات والعيادات، علاوة على امتحاني المنتصف والنهائي.

يأتي تطبيق التعليم الهجين استجابة لتوجيهات وزارة التربية والتعليم، مع الأخذ في الاعتبار تنفيذ الإجراءات الاحترازية المنشورة دليل الجامعة للوقاية من فيروس كورونا (COVID-19).

وتفضلوا سعادتكم بقبول وافر الاحترام.

FORWARD TOGETHER

نطلق معاً

USTFujairah